
 

Protokół Nr XLIX/1/2005 

z XLIX sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 29 grudnia 2005 r. w sali 

posiedze� Ratusza, ul. Rynek 1. 

 

 Na ustawowy stan 25 radnych w XLIX sesji uczestniczyło 25 radnych, co 

stanowi wymagane quorum do prawomocno�ci obrad (lista obecno�ci stanowi 

zał�cznik nr 1 do protokołu). 

 

Pan Andrzej Dec – Przewodnicz�cy Rady Miasta – dokonał otwarcia XLIX sesji 

Rady Miasta Rzeszowa i prowadził obrady. Powitał radnych oraz: 

Pana Marka Koberskiego – Zast�pc� Prezydenta Miasta Rzeszowa 

Pana Marka Ustrobi�skiego – Zast�pc� Prezydenta Miasta Rzeszowa 

Pana Ryszarda Winiarskiego – Zast�pc� Prezydenta Miasta Rzeszowa 

(lista obecno�ci stanowi zał�cznik nr 2 do protokołu) 

Przedstawicieli Rad Osiedlowych (lista obecno�ci stanowi zał�cznik nr 3 do 

protokołu), Dyrektorów Wydziałów Urz�du Miasta, kierowników jednostek 

organizacyjnych Miasta oraz kierowników jednostek współdziałaj�cych z Miastem,     

a tak�e przybyłych mieszka�ców miasta (lista obecno�ci osób zaproszonych stanowi 

zał�cznik nr 4 do protokołu). 

 

 Protokół Nr XLVII/1/2005 z XLVII sesji Rady Miasta Rzeszowa został 

przyj�ty bez uwag. 

 Protokół Nr XLVII/2/2005 z XLVII sesji Rady Miasta Rzeszowa został 

przyj�ty bez uwag. 

 

Pan Andrzej Dec – Przewodnicz�cy Rady Miasta – przedstawił proponowany 

porz�dek obrad (porz�dek obrad stanowi zał�cznik nr 5 do protokołu). Poprosił          

o składanie wniosków w sprawie jego zmiany. 

 

 Z wnioskami o zmian� proponowanego porz�dku obrad XLIX sesji 

wyst�pili: 
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Radny Pan Jacek Kiczek – zgłosił wniosek o uzupełnienie proponowanego 

porz�dku obrad o projekt uchwały w sprawie przyst�pienia do zmiany granic miasta 

Rzeszowa – jako pkt  2a. 

 

Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – w imieniu Prezydenta Miasta zgłosiła 

wniosek o uzupełnienie proponowanego porz�dku obrad o projekty uchwał: 

- w sprawie zmian bud�etu Miasta Rzeszowa na 2005 r. – jako pkt 1a, 

- w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasaj� z upływem 2005 roku – jako pkt 

1b. 

 

Radna Pani El�bieta Dzier�ak zgłosiła wniosek o zdj�cie z porz�dku obrad: 

- pkt 5 - uchwała w sprawie uchwalenia zmiany Nr 5/5/2004 Studium Uwarunkowa�          

i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa przy ul. 

Przemysłowej w Rzeszowie, 

- pkt 6 - uchwała w sprawie uchwalenia zmiany Nr 1/1/2004 Studium Uwarunkowa� 

i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa w rejonie 

Hotelu „Rzeszów”, 

- pkt 7 - uchwała w sprawie uchwalenia zmiany Nr 3/3/2004 Studium Uwarunkowa� 

i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa w rejonie ul. 

Karowej i Kopisto , 

- pkt 8 - uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia zmiany nr 13/8/2005 

Studium Uwarunkowa� i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta 

Rzeszowa przy ul. Lubelskiej. 

 

Radny Pan Konrad Fijołek – zgłosił wniosek o uzupełnienie proponowanego 

porz�dku obrad o informacj� Prezydenta Miasta Rzeszowa na temat rozporz�dzenia 

Rady Ministrów w sprawie rozszerzenia granic miasta Rzeszowa – jako pkt 2a. 

 

Radna Pani El�bieta Dzier�ak – zgłosiła wniosek o zdj�cie z porz�dku obrad pkt     

13 – uchwała w sprawie w sprawie programu współpracy Miasta Rzeszowa na 2006 

rok z organizacjami pozarz�dowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.         

3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalno�ci po�ytku publicznego                         

i o wolontariacie. 
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Radny Pan Kazimierz Gre� – zgłosił wniosek o zdj�cie z porz�dku obrad pkt 4 - 

uchwała w sprawie wyboru Wiceprzewodnicz�cego Rady Miasta Rzeszowa. 

 

Przyst�piono do głosowania: 

 Wniosek o uzupełnienie proponowanego porz�dku obrad o projekt 

uchwały w sprawie zmian bud�etu Miasta Rzeszowa na 2005 r. – jako pkt 1a – 

został przyj�ty 17 głosami, bez sprzeciwu, przy 3 głosach wstrzymuj�cych. 

 

 Wniosek o uzupełnienie proponowanego porz�dku obrad o projekt 

uchwały w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasaj� z upływem 2005 roku 

– jako pkt 1b – został przyj�ty 17 głosami, bez sprzeciwu, przy 1 głosie 

wstrzymuj�cym. 

 

Wniosek o uzupełnienie proponowanego porz�dku obrad o informacj� 

Prezydenta Miasta Rzeszowa na temat rozporz�dzenia Rady Ministrów               

w sprawie rozszerzenia granic miasta Rzeszowa – jako pkt 2a – został przyj�ty 

jednomy�lnie (20 głosów „za”). 

 

Wniosek o uzupełnienie proponowanego porz�dku obrad o projekt 

uchwały w sprawie przyst�pienia do zmiany granic miasta Rzeszowa – jako pkt  

2a – nie został przyj�ty z uwagi na nie uzyskanie bezwzgl�dnej wi�kszo�ci 

głosów wymaganej do przyj�cia wniosku. Za przyj�ciem wniosku oddano 12 

głosów, przy 6 głosach przeciwnych i 5 wstrzymuj�cych. 

 

Wniosek o zdj�cie z porz�dku obrad pkt 4 - uchwała w sprawie wyboru 

Wiceprzewodnicz�cego Rady Miasta Rzeszowa – nie został przyj�ty z uwagi na 

nie uzyskanie bezwzgl�dnej wi�kszo�ci głosów. Za przyj�ciem wniosku oddano 

10 głosów, przy 2 głosach przeciwnych i 10 wstrzymuj�cych. 

 

Wniosek o zdj�cie pkt 5 - uchwała w sprawie uchwalenia zmiany Nr 5/5/2004 

Studium Uwarunkowa� i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta 

Rzeszowa przy ul. Przemysłowej w Rzeszowie został odrzucony 11 głosami, 

przy 6 głosach przeciwnych i 5 wstrzymuj�cych. 
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Wniosek o zdj�cie z porz�dku obrad pkt 6 - uchwała w sprawie uchwalenia 

zmiany Nr 1/1/2004 Studium Uwarunkowa� i Kierunków Zagospodarowania 

Przestrzennego Miasta Rzeszowa w rejonie Hotelu „Rzeszów” został 

odrzucony 11 głosami, przy 10 głosach przeciwnych i 2 wstrzymuj�cych. 

 

Wniosek o zdj�cie z porz�dku obrad pkt 7 - uchwała w sprawie uchwalenia 

zmiany Nr 3/3/2004 Studium Uwarunkowa� i Kierunków Zagospodarowania 

Przestrzennego Miasta Rzeszowa w rejone ul. Karowej i Kopisto został 

odrzucony 12 głosami, przy 6 głosach przeciwnych i 5 wstrzymuj�cych. 
 

Wniosek o zdj�cie z porz�dku obrad pkt 8 - uchwała w sprawie 

przyst�pienia do sporz�dzenia zmiany nr 13/8/2005 Studium Uwarunkowa�         

i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa przy ul. 

Lubelskiej został odrzucony 12 głosami, przy 7 głosach przeciwnych                  

i 4 wstrzymuj�cych. 

 

 Wniosek o zdj�cie z porz�dku obrad pkt 13 – uchwała w sprawie               

w sprawie programu współpracy Miasta Rzeszowa na 2006 rok z organizacjami 

pozarz�dowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalno�ci po�ytku publicznego i o wolontariacie – nie 

został przyj�ty z uwagi na nie uzyskanie bezwzgl�dnej wi�kszo�ci głosów 

wymaganej do przyj�cia wniosku. Za przyj�ciem wniosku oddano 12 głosów, 

przy 7 głosach przeciwnych i 3 wstrzymuj�cych. 

 

Porz�dek obrad XLIX sesji Rady Miasta Rzeszowa: 

1. Uchwała w sprawie zmian bud�etu Miasta Rzeszowa na 2005 r. /druk:    

 XLIX/9/2005/. 

1a. Uchwała w sprawie zmian bud�etu miasta Rzeszowa na 2005 r. 

1b. Uchwała w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasaj� z upływem 2005 roku. 

2. Uchwała w sprawie zwolnienia od opłaty stałej z tytułu zgłoszenia o dokonanie   

zmiany wpisu w ewidencji działalno�ci gospodarczej /druk: XLIX/6/2005/. 

2a. Informacja Prezydenta Miasta Rzeszowa na temat rozporz�dzenia Rady  

      Ministrów w sprawie rozszerzenia granic miasta Rzeszowa. 
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3. Uchwała w sprawie wyra�enia zgody na u�ycie herbu miasta Rzeszowa /druk: 

XLIX/1/2005/. 

4. Uchwała w sprawie wyboru Wiceprzewodnicz�cego Rady Miasta Rzeszowa. 

5. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany Nr 5/5/2004 Studium Uwarunkowa�          

i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa przy ul. 

Przemysłowej w Rzeszowie /druk: XLIX/2/2005/. 

6. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany Nr 1/1/2004 Studium Uwarunkowa�           

i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa w rejonie 

Hotelu „Rzeszów” /druk: XLIX/3/2005/. 

7. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany Nr 3/3/2004 Studium Uwarunkowa�           

i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa w rejonie ul. 

Karowej i Kopisto /druk: XLIX/4/2005/. 

8. Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia zmiany nr 13/8/2005 Studium 

Uwarunkowa� i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa 

przy ul. Lubelskiej w Rzeszowie /druk: XLIX/5/2005/. 

9. Uchwała w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowych        

w 2006 roku /druk: XLVIII/12/2005/. 

10. Uchwała w sprawie nadania nazw ulic /dot. Sołectwa Zał��e/. 

11. Uchwała w sprawie nadania nazw ulic /dot. Sołectwa Słocina/. 

12. Uchwała zmieniaj�ca uchwał� w sprawie cen za usługi przewozowe �rodkami 

miejskiej komunikacji zbiorowej /druk: XLIX/7/2005/. 

13. Uchwała w sprawie programu współpracy Miasta Rzeszowa na 2006 rok               

z organizacjami pozarz�dowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.       

3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalno�ci po�ytku publicznego                  

i o wolontariacie /druk: XLIX/8/2005/. 

14. Uchwała w sprawie nadania numerów porz�dkowych placówkom o�wiatowym      

w Rzeszowie /druk: XLIX/10/2005/. 

15. Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Rzeszowa. 

16. Zapytania i interpelacje. 

17. Wolne wnioski, o�wiadczenia i informacje. 
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Ad. 1. 

Pani Janina Wilk – Dyrektor Wydziału Bud�etowego – z upowa�nienia 

Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian bud�etu Miasta 

Rzeszowa na 2005 r. (projekt uchwały przedstawiony na druku nr XLIX/9/2005 

stanowi zał�cznik nr 6 do protokołu). 

Poinformowała, �e zwi�ksza si� dochody Miasta o kwot� 3 461 394 zł. Zwi�kszenie 

planu dochodów wynika z realizacji w okresie od stycznia do listopada 2005 r. 

wy�szych wpływów ni� zakładano w uchwale bud�etowej m.in. z wpływów z podatku 

od nieruchomo�ci, dochodów komunalnych jednostek bud�etowych oraz wpłat 

sponsorów na organizacj� imprez kulturalnych. Szczegółowy podział �rodków został 

przedstawiony w zał�cznikach do projektu uchwały. 

 

Pan Waldemar Ostrowski – Przewodnicz�cy Komisji Ekonomiczno – 

Bud�etowej – poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt 

uchwały. 

 

Radny Pan Janusz Ramski – poprosił o przedstawienie uzasadnienia do propozycji 

rozdziału dodatkowych �rodków. 

 

Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – poinformował, �e planowane zwi�kszenie 

�rodków na modernizacj� ul. Nowowiejskiej w wysoko�ci 3 063 069 zł umo�liwi 

rozstrzygni�cie przetargu i rozpocz�cie realizacji inwestycji. Proponuje si� tak�e 

przeznaczy� 100 000 zł na komputeryzacj� Urz�du Miasta, 300 000 zł na dopłaty do 

kapitału zapasowego Miejskiego Przedsi�biorstwa Komunikacyjnego oraz 342 230 zł 

na wydatki bie��ce zwi�zane z utrzymaniem i funkcjonowaniem placówek 

o�wiatowych.  

Poinformowała, �e dopłata dla szkół w pełni zabezpiecza �rodki na zadania 

o�wiatowe. Przypomniała, �e dopłata z bud�etu Miasta do subwencji o�wiatowej       

w 2005 roku wyniosła 22 000 000 zł.  

 

Radny Pan Ryszard Piekło – poprosił o informacj�, czy propozycja zwi�kszenia 

�rodków na modernizacj� ul. Nowowiejskiej jest zgodna z przyj�tym uchwał� Rady 

Miasta Wieloletnim Planem Inwestycyjnym. 
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Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – poinformowała, �e na realizacj� ul. 

Nowowiejskiej nie został uchwalony odr�bny Wieloletni Plan Inwestycyjny. 

Przypomniała, �e WPI uchwala si� dla zada�, które s� dofinansowywane z funduszy 

unijnych. Omawiana inwestycja uj�ta jest w wieloletnich wydatkach inwestycyjnych, 

stanowi�cych zał�cznik do bud�etu Miasta. Zwi�kszenie �rodków na modernizacj� 

ul. Nowowiejskiej umo�liwi rozstrzygni�cie przetargu, który nale�y przeprowadzi� do 

ko�ca 2005 r. W przypadku, gdy Rada Miasta nie zaakceptuje proponowanej zmiany, 

przetarg zostanie uniewa�niony i w 2006 r. b�dzie konieczno�� wznowienia 

procedury. 

 

 Uchwała w sprawie zmian bud�etu Miasta Rzeszowa na 2005 r.,                     

w zaproponowanej wersji, została przyj�ta 17 głosami, bez głosów 

przeciwnych, przy 3 głosach wstrzymuj�cych. 

 

Ad. 1a. 

Pani Janina Wilk – Dyrektor Wydziału Bud�etowego – z upowa�nienia 

Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian bud�etu Miasta 

Rzeszowa na 2005 r. (projekt uchwały stanowi zał�cznik nr 7 do protokołu). 

Poinformowała, �e zmniejszenie dochodów o kwot� 10 628 882 zł wynika z zasad 

rozliczania �rodków podlegaj�cych zwrotowi z bud�etu Unii Europejskiej. Proponuje 

si� zwi�kszenie wydatków na pomoc społeczn� w kwocie 5 530 zł z przeznaczeniem 

na zakup materiałów i wyposa�enia dla wychowanków Rodzinnego Domu Dziecka    

w Rzeszowie. Jednocze�nie planuje si� zwi�kszenie przychodów w wysoko�ci 10 

230 647 zł w ramach po�yczki na prefinansowanie programów i projektów 

finansowanych w ramach �rodków pochodz�cych z funduszy unijnych. Zgodnie z 

podpisan� umow� Bank Gospodarstwa Krajowego udzieli po�yczki na 

prefinansowanie projektu inwestycyjnego pn. „Przebudowa ulic Rzeszowa w ci�gu 

drogi krajowej nr 4”. 

 

Pan Waldemar Ostrowski – Przewodnicz�cy Komisji Ekonomiczno – 

Bud�etowej – poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały, nie wnosz�c uwag. 

Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 
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 Uchwała w sprawie zmian bud�etu Miasta Rzeszowa na 2005 r.,                

w zaproponowanej wersji, została przyj�ta 16 głosami, bez sprzeciwu, przy        

3 głosach wstrzymuj�cych. 

 

Ad. 1b. 

Pani Janina Wilk – Dyrektor Wydziału Bud�etowego – z upowa�nienia 

Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie wykazu wydatków, które 

nie wygasaj� z upływem 2005 roku (projekt uchwały stanowi zał�cznik nr 8 do 

protokołu). 

Poinformowała, �e wykaz wydatków, które nie wygasaj� w 2005 r. został 

przedstawiony w zał�czniku nr 1 do projektu uchwały. W zał�czniku nr 2 został 

przedstawiony plan finansowy wydatków, według działów i rozdziałów. Kwota ogólna 

wydatków niewygasaj�cych wynosi 840 587 zł. 

 

Pan Waldemar Ostrowski – Przewodnicz�cy Komisji Ekonomiczno – 

Bud�etowej – poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały. 

 

Radny Pan Janusz Ramski – poprosił o podanie przyczyny niewykonania chodnika 

przy ul. Zał�skiej. 

 

Pan Marek Ustrobi�ski – Zast�pca Prezydenta Miasta – poinformował, �e na 

budow� chodnika przy ul. Zał�skiej zostało ogłoszonych kilka przetargów. Nie zostały 

one rozstrzygni�te z uwagi na to, �e kwoty oferowane przez kontrahentów były 

wy�sze ni� przewidziano w bud�ecie lub oferty nie spełniały wymogów prawnych. 

Ostatni, wa�ny przetarg został rozstrzygni�ty w terminie kiedy wykonanie prac 

drogowych nie było mo�liwe ze wzgl�du na warunki atmosferyczne. Planuje si� 

wykonanie inwestycji, zgodnie z podpisan� umow�, w I kwartale 2006 r. 

 

Radny Pan Ryszard Piekło – poprosił o informacj� na temat niewykorzystanie 

�rodków zarezerwowanych w bud�ecie Miasta na modernizacj� Domu Kultury na 

Osiedlu Staromie�cie.  
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Pan Marek Ustrobi�ski – Zast�pca Prezydenta Miasta – poinformował, �e w 2005 

roku została opracowana koncepcja rozbudowy i przebudowy budynku. Uzyskano 

decyzje o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu. Obecnie trwaj� prace 

przy opracowaniu dokumentacji projektowej, budowlanej i wykonawczej. Procedury 

zwi�zane z uzyskaniem pozwolenia na budow� zostały wydłu�one w zwi�zku ze 

zmian� przepisów w zakresie ochrony �rodowiska. Konieczne było m.in. uzyskanie 

decyzji �rodowiskowej. Poinformował, �e planowane zabezpieczenie budynku 

zostanie wykonane w lutym 2006 r.  

 

Radna Pani Janina Bła�ej – poprosiła o informacj� w sprawie niewykonania 

przebudowy ul. Zelwerowicza. 

 
Pan Marek Ustrobi�ski – Zast�pca Prezydenta Miasta – poinformował, �e w 2005 

roku została wykonana nawierzchnia ulicy z destruktu asfaltowego „aby umo�liwi� 

dora�n� przejezdno��.” Miejski Zarz�d Dróg i Zieleni wyst�pił do Wydziału 

Architektury o uzyskanie decyzji celu publicznego na wykonanie projektu przebudowy 

ul. Zelwerowicza co umo�liwi wykup terenu na realizacj� tej inwestycji. Wstrzymanie 

wydania decyzji w trybie administracyjnym nast�piło na wniosek mieszka�ców 

posesji bezpo�rednio przylegaj�cych do jezdni. W zwi�zku z powy�szym konieczne 

jest przeprowadzenie procedur formalno – prawnych zwi�zanych z wydaniem decyzji 

celu publicznego. 

 
  

Uchwała w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasaj� z upływem 

2005 roku, w zaproponowanej wersji, została przyj�ta jednomy�lnie (17 głosów 

„za”). 

 

Ad. 2. 

Pani Gra�yna Kalandyk – Dyrektor Biura Ewidencji Działalno�ci Gospodarczej       

i Zezwole� – z upowa�nienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały          

w sprawie zwolnienia od opłaty stałej z tytułu zgłoszenia o dokonanie zmiany wpisu     

w ewidencji działalno�ci gospodarczej (projekt uchwały przedstawiony na druku        

nr XLIX/6/2005 stanowi zał�cznik nr 9 do protokołu). 
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Poinformowała, �e podj�cie przez Rad� Miasta uchwały w sprawie zwolnienia z opłat 

za zmian� wpisu do ewidencji b�dzie skutkowa� wyeliminowaniem kosztów, które 

b�d� obci��a� przedsi�biorców w zwi�zku ze zmian� granic administracyjnych 

miasta Rzeszowa. Z dniem 1 stycznia 2006 r. osoby prowadz�ce działalno�� 

gospodarcz� b�d� zobowi�zane do dokonania zmiany wpisu w zakresie adresu 

prowadzenia działalno�ci gospodarczej i miejsca zamieszkania. Opłata za zmian� 

wpisu wynosi 50 zł.  

 

Pan Jacek Kiczek – Przewodnicz�cy Komisji Porz�dku Publicznego                     

i Współpracy z Samorz�dami Osiedlowymi – poinformował, �e Komisja 

pozytywnie zaopiniowała powy�szy projekt uchwały. 

 

Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 

 

 Uchwała w sprawie zwolnienia od opłaty stałej z tytułu zgłoszenia             

o dokonanie zmiany wpisu w ewidencji działalno�ci gospodarczej,                      

w zaproponowanej wersji, została przyj�ta jednomy�lnie (20 głosów „za”). 

 

Ad. 2a. 

Pan Krzysztof Kadłuczko – Sekretarz Miasta – przedstawił informacj� na temat 

rozporz�dzenia Rady Ministrów w sprawie rozszerzenia granic miasta Rzeszowa. 

Poinformował, �e: „Biuro Rozwoju Miasta Rzeszowa realizuj�c koncepcj� 

poszerzenia granic miasta Rzeszowa opracowało projekty uchwał, które zostały 

zaakceptowane przez Rad� Miasta. Koncepcja ta obejmowała tereny dziewi�ciu 

sołectw. Zostały one zawarte we wniosku skierowanym do Ministra Spraw 

Wewn�trznych i Administracji, po uzyskaniu pozytywnej opinii Wojewody 

Podkarpackiego. W dniu 26 lipca 2005 r. wniosek był rozpatrywany na posiedzeniu 

Rady Ministrów. Rada Ministrów w drodze rozporz�dzenia podj�ła decyzj� 

akceptuj�c� przył�czenie terenów 4 sołectw do miasta Rzeszowa tj. Słociny, Zał��a, 

Zwi�czycy oraz cz��ci Przybyszówki. W wyniku analizy tego rozporz�dzenia ukazała 

si� koncepcja, która – na wniosek Pana Posła Stanisława O�oga – została 

przedło�ona na posiedzeniu Rady Ministrów 13 grudnia br. W wyniku decyzji Rady 

Ministrów zostało  skorygowane  rozporz�dzenie z 26 lipca 2005 r.  Zgodnie z nowym  
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rozporz�dzeniem przył�czenie terenów sołectw Zwi�czycy i cz��ci Przybyszówki 

zostaje przesuni�te na 1 stycznia 2007 r. Natomiast z dniem 1 stycznia 2006 r. do 

Rzeszowa zastan� przył�czone tereny sołectw Słocina i Zał��e.  

 

Radny Pan Janusz Ramski – poprosił o przedstawienie zapisu rozporz�dzenia 

Rady Ministrów z dnia 13 grudnia 2005 r. w sprawie przył�czenia do Rzeszowa 

terenów sołectw Zwi�czycy i Przybyszówki z dniem 1 stycznia 2007 r.  

 

Pan Krzysztof Kadłuczko – Sekretarz Miasta – odczytał § 3a rozporz�dzenia Rady 

Ministrów z dnia 13 grudnia 2005 r.: „Z dniem 1 stycznia 2007 r. w Województwie 

Podkarpackim ustala si� granice nast�puj�cych gmin: a/ miasta na prawach powiatu 

Rzeszów w powiecie rzeszowskim gminy Boguchwała przez wł�czenie do 

dotychczasowego obszaru miasta na prawach powiatu Rzeszów obszaru w obr�bie 

ewidencyjnego Zwi�czyca o powierzchni 723,38 ha z gminy Boguchwała. Zapis        

o podobnej tre�ci dotyczy obszaru Przybyszówki.” Poinformował, �e wszystkie 

procedury, zgodnie z ustaw� o samorz�dzie gmin i samorz�dzie powiatowym, 

zostały zachowane. Zostały przeprowadzone konsultacje z mieszka�cami Rzeszowa 

i gmin, których tereny miały zosta� przył�czone do Rzeszowa. Odbywały si� 

spotkania Prezydenta Miasta z burmistrzami o�ciennych gmin. Przedstawiane 

propozycje nie uzyskały akceptacji władz s�siednich gmin. 

 

Radna Pani El�bieta Dzier�ak – poprosiła o przedstawienie uzasadnienia do 

Rozporz�dzenia Rady Ministrów z dnia 26 lipca 2005 r. w zakresie decyzji dotycz�cej 

powi�kszenia obszaru miasta Rzeszowa o tereny 4 sołectw. Przypomniała, �e 

wniosek, zgodnie z przyj�t� przez Rad� Miasta uchwał�, dotyczył przył�czenia          

9 sołectw. Stwierdziła, �e w procesie rozszerzenia granic administracyjnych 

Rzeszowa nale�y rozwa�a� ró�ne warianty m.in. propozycj� zgłoszon� przez 

Wy�sz� Szkoł� Informatyki i Zarz�dzania. 

 
Radny Pan Konrad Fijołek – poprosił o informacj� czy ponowne rozpatrzenie przez 

Rad� Ministrów wniosku obejmuj�cego przył�czenie do Rzeszowa terenów 9 sołectw 

b�dzie wymagało przeprowadzenia ponownych konsultacji z mieszka�cami.  
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Radny Pan Robert Kultys – poprosił o przedstawienie uzasadnienia do 

rozporz�dzenia Rady Ministrów, zgodnie z którym tereny Zwi�czycy i cz��ci 

Przybyszówki zostan� przył�czone do Rzeszowa z dniem 1 stycznia 2007 r. 

 

Pan Krzysztof Kadłuczko – Sekretarz Miasta – odpowiadaj�c na pytania 

poinformował, �e do rozporz�dzenia Rady Ministrów z dnia 26 lipca 2005 r. nie 

zostało przedstawione uzasadnienie. W posiedzeniu nie uczestniczył przedstawiciel 

Rzeszowa, dlatego te� brak jest informacji z przebiegu obrad. Decyzja okre�laj�ca 

przył�czenie do Rzeszowa terenów 4 sołectw jest obowi�zuj�ca. Rozporz�dzenie      

z dnia 13 grudnia br. koryguje tylko zmian� terminu poszerzenia granic 

administracyjnych Rzeszowa o tereny Zwi�czycy i Przybyszówki. Uzasadnieniem tej 

decyzji, przedstawionej przez Rad� Ministrów, jest przygotowanie organizacyjne         

i administracyjne przył�czenia w/w sołectw do Rzeszowa. 

 

Pani Janina Załuska – Dyrektor Biura Obsługi Prawnej – odpowiadaj�c na 

pytanie Radnego Pana Konrada Fijołka poinformowała, �e zostanie skierowane  

zapytanie do Departamentu Prawnego Ministerstwa Spraw Wewn�trznych                   

i Administracji w kwestii przeprowadzania konsultacji z mieszka�cami w przypadku 

rozpatrywania wniosku o zmian� granic miasta Rzeszowa przez Rad� Ministrów.  

 

Pan Andrzej Dec – Przewodnicz�cy Rady Miasta – stwierdził, �e przyj�ty sposób 

rozszerzenia granic Rzeszowa został oprotestowany przez władze gmin, których 

tereny maj� by� wł�czone do obszaru administracyjnego miasta. Zauwa�ył, �e          

w zwi�zku z ko�cz�c� si� kadencj� samorz�dów nie nale�y podejmowa� uchwał       

w tym zakresie. Proces powi�kszania obszaru miasta powinien by� poprzedzony 

wst�pnymi ustaleniami z przedstawicielami gmin o�ciennych, poprzedzony szerok� 

konsultacj�. Przypomniał, �e zgodnie z obecnie obowi�zuj�cymi przepisami, radni 

gmin, które zostan� przył�czone do Rzeszowa, z mocy prawa zostaj� radnymi  

Miasta Rzeszowa. W sytuacji, gdy z dniem 1 stycznia 2007 r. do Rzeszowa zostałaby 

przył�czona Gmina Krasne, Rada Miasta liczyłaby 40 radnych. W zwi�zku                 

z powy�szym konieczna jest zmiana prawa w tym zakresie. Poinformował, �e            

w   porozumieniu   z   Wy�sz�    Szkoł�   Informatyki   i   Zarz�dzania   oraz   Starost�  
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Rzeszowskim podj�ł prób� zorganizowania seminarium na temat wypracowania          

i zmian w ustawodawstwie. 

 

Ad. 3. 

Pan Ryszard Winiarski – Zast�pca Prezydenta Miasta – z upowa�nienia 

Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wyra�enia zgody na u�ycie 

herbu miasta Rzeszowa (projekt uchwały przedstawiony na druku nr XLIX/1/2005 

stanowi zał�cznik nr 10 do protokołu). 

Poinformował, �e Euromid Spółka z o.o. zwróciła si� z pro�b� o mo�liwo�� 

umieszczenia herbu miasta Rzeszowa na folderach Hotelu i Restauracji Hubertus. 

Foldery b�d� dystrybuowane w terminalach portów lotniczych w Londynie, we 

Franfurkcie nad Menem oraz w Jasionce. Umieszczenie herbu miasta Rzeszowa na 

folderach b�dzie form� promocji miasta. Stwierdził, �e hotel i restauracja �wiadcz� 

usługi na wysokim poziomie i stanowi� turystyczn� wizytówk� Rzeszowa. 

 

Pan Jacek Kiczek – Przewodnicz�cy Komisji Porz�dku Publicznego                     

i Współpracy z Samorz�dami Osiedlowymi – poinformował, �e Komisja 

pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

 

Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 

 

 Uchwała w sprawie wyra�enia zgody na u�ycie herbu miasta Rzeszowa, 

w zaproponowanej wersji, została przyj�ta 15 głosami, przy 1 głosie 

przeciwnym i 1 wstrzymuj�cym. 

 

Obrady sesji prowadził Wiceprzewodnicz�cy Rady Miasta Pan Waldemar 

Szumny. 

 

Ad. 4. 

Pan Waldemar Szumny – Wiceprzewodnicz�cy Rady Miasta – przedstawił projekt 

uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodnicz�cego Rady Miasta Rzeszowa (projekt 

uchwały stanowi zał�cznik nr 11 do protokołu). Poprosił o zgłaszanie kandydatur. 
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Radny Pan Janusz Ramski – zgłosił kandydatur� Radnej Pani El�biety Dzier�ak . 

 

Radna Pani El�bieta Dzier�ak – wyraziła zgod�. 

 

Powołano Komisj� Skrutacyjn� do przeprowadzenia wyboru Wiceprzewodnicz�cego 

Rady Miasta Rzeszowa w składzie: 

Radny Pan Marek Str�czek, 

Radny Pan Kazimierz Gre�, 

Radny Pan Ryszard Piekło. 

 

 Skład Komisji Skrutacyjnej powołanej do przeprowadzenia wyboru 

Wiceprzewodnicz�cego Rady Miasta Rzeszowa został przyj�ty 17 głosami, bez 

sprzeciwu, przy 1 głosie wstrzymuj�cym. 

 

Radny Pan Janusz Ramski – w zwi�zku z rozpocz�ciem przygotowa� do 

przeprowadzenia wyboru Wiceprzewodnicz�cego Rady Miasta przez Komisj� 

Skrutacyjn� zaproponował  przyst�pienie do rozpatrzenia pkt. 9 porz�dku obrad. 

 

Nikt nie zgłosił sprzeciwu. 

 

Ad. 9. 

Pan Ryszard Winiarski – Zast�pca Prezydenta Miasta – z upowa�nienia 

Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek 

jednostkowych dotacji przedmiotowych w 2006 roku (projekt uchwały przedstawiony 

na druku nr XLVIII/1/2005 stanowi zał�cznik nr 12 do protokołu). 

Poinformował, �e na podstawie ustawy o finansach publicznych z bud�etu miasta 

Rzeszowa Rada Miasta ustala wysoko�� udzielanych dotacji podmiotowych do usług 

�wiadczonych przez Rzeszowski O�rodek Sportu i Rekreacji oraz Izb� Wytrze�wie�. 

Kalkulacja stawek do usług �wiadczonych przez ROSiR została przedstawiona          

w tabeli stanowi�cej zał�cznik do omawianego projektu uchwały. Wysoko�� dotacji 

dla Izby Wytrze�wie� proponuje si� ustali� w wysoko�ci 69 zł na 1 osobodzie�. 
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Pan Waldemar Ostrowski – Przewodnicz�cy Komisji Ekonomiczno – 

Bud�etowej – poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały. 

 

Radna Pani Marta Niewczas – poprosiła o przyj�cie uchwały w zaproponowanej 

wersji. Ustalenie stawek dotacji przedmiotowych umo�liwi przekazywanie z dniem         

1 stycznia 2006 r. dotacji dla jednostek organizacyjnych Miasta.  

 

 Uchwała w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji 

przedmiotowych w 2006 roku, w zaproponowanej wersji, została przyj�ta 

jednomy�lnie (17 głosów „za”). 

 

Ad. 10. 

Pan Ryszard Winiarski – Zast�pca Prezydenta Miasta – z upowa�nienia 

Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulic na 

terenie sołectwa Zał��e (projekt uchwały stanowi zał�cznik nr 13 do protokołu). 

Poinformował, �e z wnioskiem o nadanie nazw ulic zwrócili si� mieszka�cy wsi 

Zał��e – w zwi�zku z decyzj� o poszerzeniu granic administracyjnych miasta 

Rzeszowa. Propozycje nazw zostały wysuni�te na spotkaniu zorganizowanym przez 

Sołtysa. Wybieraj�c nazwy uczestnicy spotkania nawi�zali do historycznych postaci 

maj�cych dla Zał��a i lokalnej społeczno�ci. Tak powstał pomysł uhonorowania ulic 

nazwiskami  byłych  wła�cicieli  m.in. Hrabiego  Alfreda  Potockiego,  Hrabiny  Wandy  

Tarnowskiej, a tak�e osób, które poprzez wielki wkład w rozwój wsi w szczególny 

sposób zapisali si� w pami�ci mieszka�ców np. Jana Ziemia�skiego i ks. infułata 

Jana St�czka. Pozostałe nazwy zostały dobrane według „klucza” zwi�zanego             

z nazwami kamieni szlachetnych lub bezpo�rednio z charakterystyk� miejsca 

poło�enia np. ul. Spichlerzowa biegn�ca obok elewatorów zbo�owych. Pod 

wnioskiem w sprawie nadania nazw ulic na terenie Zał��a przył�czanego do 

Rzeszowa podpisały si� osobowy reprezentuj�ce mieszka�ców wsi tj.: Sołtys, Radni, 

Kierownik Zespołu „Kmoszki”, Prezes Ochotniczej Stra�y Po�arnej i Członkowie 

Rady Sołeckiej. 
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Pan Jacek Kiczek – Przewodnicz�cy Komisji Porz�dku Publicznego                     

i Współpracy z Samorz�dami Osiedlowymi – poinformował, �e Komisja na 

posiedzeniu w dniu 27 grudnia 2005 r. rozpatrywała projekt uchwały z udziałem 

przedstawicieli wsi Zał��e.  Przedstawił propozycje zmian do w/w projektu uchwały 

przyj�te przez Komisj� (propozycje stanowi� zał�cznik nr 14 do protokołu). 

 

Radny Pan Jan Mazur – zaapelował o przyj�cie uchwały w wersji przedło�onej 

przez Prezydenta Miasta, opracowanej na podstawie zło�onych propozycji. 

Stwierdził, �e nale�y „uszanowa� wol� mieszka�ców”. Nazwy ulic przedstawione na 

zabraniu mieszka�ców zostały zaakceptowane przez władze sołectwa Zał��e. 

Zawnioskował o odrzucenie poprawek zgłoszonych przez Komisj� Porz�dku 

Publicznego i Współpracy z Samorz�dami Osiedlowymi. 

 

Radna Pani El�bieta Dzier�ak – poinformowała, �e zgłoszone propozycje zmian do 

projektu uchwały miały na celu usystematyzowanie nazw ulic na terenie Zał��a. 

Przypomniała, �e Komisja przyj�ła zasad� zachowania jednorodno�ci nazw na 

poszczególnych Osiedlach miasta. Stwierdziła, �e zgłoszone poprawki dotycz� 

niewielkich zmian w zakresie przebiegu ulic. Nie zostały zaproponowane nowe 

nazwy. 

 

Pan Edward Nosal – Radny Sołectwa Zał��a – w imieniu mieszka�ców Zał��a 

poprosił o przyj�cie uchwały w zaproponowanej wersji. Propozycje nazw ulic zostały 

zgłoszone przez mieszka�ców i zaakceptowane przez władze sołectwa. Stwierdził, 

�e niektóre propozycje zmian przedstawione przez Komisj�  „nie b�d� mie� 

odzwierciedlenia w rzeczywistym przebiegu ulic np. ul. Hrabiego Alfreda Potockiego. 

Była zgłoszona propozycja nadania nazwy ul. Wiklinowa. Ulica rozwidla si� na 

skrzy�owaniu dróg. Wprowadzenie jednej nazwy b�dzie skutkowa� utrudnieniem np. 

dla słu�b komunalnych.” 

 

Radny Pan Kazimierz Gre� – zgłosił wniosek o zamkni�cie dyskusji                          

i przegłosowanie projektu uchwały w wersji zaproponowanej przez Prezydenta 

Miasta. 
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Nikt nie zgłosił wniosku przeciwnego. 

 

 Propozycje zmian przedstawione przez Komisj� Porz�dku Publicznego     

i współpracy z Samorz�dami Osiedlowymi zostały przyj�te 13 głosami, przy     

11 głosach przeciwnych. 

 

 Uchwała w sprawie nadania nazw ulic na terenie sołectwa Zał��e,             

z przyj�tymi poprawkami, została przyj�ta 14 głosami, przy 6 głosach 

przeciwnych i 5 wstrzymuj�cych. 

 

Ad. 11. 

Pan Ryszard Winiarski – Zast�pca Prezydenta Miasta – z upowa�nienia 

Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulic na 

terenie sołectwa Słocina (projekt uchwały stanowi zał�cznik nr 15 do protokołu). 

Przedstawiaj�c uzasadnienie poinformował, �e w zwi�zku z poszerzeniem granic 

administracyjnych miasta Rzeszowa zespół powołany spo�ród mieszka�ców Słociny 

na zebraniu wiejskim zorganizowanym przez Sołtysa zwrócił si� z wnioskiem            

o nadanie nazw ulic w nowej dzielnicy. Głównym kryterium przy wyborze nazw stała 

si� bogata historia Słociny oraz jej zasłu�eni mieszka�cy. Dla wi�kszo�ci ulic 

patronami stali si� �ołnierze zasłu�eni na polu chwały walk� o niepodległo��, 

proboszczowie miejscowej parafii, miejscowi arty�ci, �wi�ci patroni ko�cielni oraz 

�wieccy dobroczy�cy, którzy szczególnie zapadli w pami�ci mieszka�ców. 

Zaproponowano  równie�  nazwy  zwi�zane  z  zawodem  wykonywanym  przez dan�  

wspólnot� mieszka�ców. Pod wnioskiem w sprawie nadania nazw na terenie Słociny 

przył�czanej do Rzeszowa podpisał si� w imieniu mieszka�ców Sołtys wsi. 

 

Pan Jacek Kiczek – Przewodnicz�cy Komisji Porz�dku Publicznego                     

i Współpracy z Samorz�dami Osiedlowymi – przedstawił propozycje zmian do w/w 

projektu uchwały przyj�te przez Komisj� (propozycje stanowi� zał�cznik nr 16 do 

protokołu). 
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Radny Pan Jacek Gołubowicz – zgłosił poprawk� do propozycji przedstawionej 

przez Komisj� Porz�dku Publicznego i Współpracy z Samorz�dami Osiedlowymi –    

w § 2 pkt. 5 ust. 13 wprowadzi� pierwsze litery imion tj. A. R. J. L. Lutaków lub 

wprowadzi� nazw�: „ul. Braci Lutaków.” Stwierdził, �e tak� zasad� nale�y przyj�� 

tak�e dla pozostałych, kilkuczłonowych propozycji nazw ulic. Poprosił o uzupełnienie 

zapisu w nazwie: „ul. Ks. Antoniego Beta�skiego” poprzez dopisanie „bpa”. Zgodnie    

z �yciorysem Ks. Beta�ski był biskupem. 

 

Radna Pani El�bieta Dzier�ak – zawnioskowała o przyj�cie propozycji poprawek 

zgłoszonych przez Komisj� Porz�dku Publicznego i Współpracy z Samorz�dami 

Osiedlowymi. Zauwa�yła, �e nale�y wprowadzi� „pełn� pisowni� imion. S� to osoby 

bardzo zasłu�one i nale�y je uhonorowa�. Istotn� spraw� jest wprowadzenie takiej 

pisowni z uwagi na fakt, �e na terenie Słociny zamieszkuje kilka rodzin o tym samym 

nazwisku”. 

 

Radny Pan Zdzisław Dara� – zgłosił wniosek o przygotowanie projektu uchwały 

reguluj�cy zasady nadawania i zmiany nazw ulic na terenie miasta Rzeszowa, 

zgodnie z obowi�zuj�cymi przepisami. 

 

Radny Pan Konrad Fijołek – zgłosił wniosek o odrzucenie poprawek 

przedstawionych przez Komisj� Porz�dku Publicznego i Współpracy z Samorz�dami 

Osiedlowymi i przyj�cie uchwały w wersji zaproponowanej przez Prezydenta Miasta 

Rzeszowa. 

 

Pan Ludwik Szyszko – Radny Sołectwa Słocina – zgłosił poprawki do projektu 

uchwały: 

1/ wykre�li� pkt. 2 w ust. 3 § 2 tj. „ul. Prawników” i na odcinku tej ulicy wprowadzi�  

    nazw�: „ul. �w. Marcina”, 

2/ w § 2 ust. 5 pkt. 10 wprowadzi� nazw�: „ul. Pileckich”, 

3/ w § 2 ust. 3 pkt. 1 wprowadzi� nazw�: „ul. Braci K�kolów”. 
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Radny Pan Jacek Kiczek – zgłosił wniosek o zamkni�cie dyskusji i przegłosowanie 

projektu uchwały z poprawkami zgłoszonymi przez Komisj� Porz�dku Publicznego      

i Współpracy z Samorz�dami Osiedlowymi. Poprosił o wprowadzenie zmian: 

1/ w § 2 ust. 3 pkt. 1 wprowadzi� nazw�: „ul. Rodziny K�kolów”, 

2/ w § 2 ust. 3 pkt. 13 wprowadzi� nazw�: „ul. Rodziny Lutaków”. 

 

 Propozycje zmian przedstawione przez Komisj� Porz�dku Publicznego     

i współpracy z Samorz�dami Osiedlowymi wraz z wnioskiem zgłoszonym przez 

Radnego Pana Jacka Kiczka zostały przyj�te 13 głosami, przy 1 głosie 

przeciwnym i 2 wstrzymuj�cych. 

 

 Uchwała w sprawie nadania nazw ulic na terenie sołectwa Słocina,             

z przyj�tymi poprawkami, została przyj�ta 13 głosami, przy 6 głosach 

przeciwnych i 4 wstrzymuj�cych. 

 

c.d. pkt. 4 porz�dku obrad. 

Pan Kazimierz Gre� – Przewodnicz�cy Komisji Skrutacyjnej powołanej do 

przeprowadzenia wyboru Wiceprzewodnicz�cego Rady Miasta Rzeszowa –

przedstawiaj�c zasady głosowania poinformował, �e wybór odbywa� si� b�dzie 

poprzez zakre�lenie jednego z trzech wariantów tj.: „za”, „przeciw”, wstrzymuj� si�”. 

Za głosy niewa�ne b�d� uznane karty do głosowania, na których zostanie zakre�lony 

wi�cej ni� jeden z wariantów oraz karta bez �adnego wskazania. 

 

Odbyło si� głosowanie imienne w trybie tajnym. 

 

Ad. 12. 

Pani Urszula Kukulska – Dyrektor Wydziału Gospodarki komunalnej                     

i Inwestycji UM – z upowa�nienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt  

zmieniaj�cy uchwał� Rady Miasta Rzeszowa w sprawie cen za usługi przewozowe 

�rodkami miejskiej komunikacji zbiorowej (projekt uchwały przedstawiony na druku    

nr XLIX/7/2005 stanowi zał�cznik nr 17 do protokołu). 
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Poinformowała, �e zgodnie ze zmian�, w dniu 13 grudnia 2005 r. rozporz�dzenia 

Rady Ministrów z dnia 26 lipca br. w sprawie rozszerzenia granic Rzeszowa, z dniem 

1 stycznia 2006 r. do miasta zostan� przył�czone tereny Sołectwa Słocina i Zał��e. 

W zwi�zku z ustaniem przyczyn, dla których wprowadzono obni�k� cen biletów na 

terenie sołectwa Zwi�czyca i cz��ci Przybyszówka proponuje si� powrót do cen 

obowi�zuj�cych w pierwszej strefie. 

 

Pan Janusz Ramski – Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Komunalnej                

i Inwestycji – poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt 

uchwały. 

 

Radna Pani El�bieta Dzier�ak – zawnioskowała o odrzucenie projektu uchwały 

zaproponowanej przez Prezydenta Miasta. Zauwa�yła, �e zgodnie z zapisem 

rozporz�dzenia Rady Ministrów z dnia 13 grudnia 2005 r. tereny sołectwa Zwi�czyca 

oraz cz��ci Przybyszówki zostan� wł�czone do obszaru administracyjnego miasta 

Rzeszowa z dniem 1 stycznia 2007 r. Stwierdziła, �e nie nale�y „pozbawia� 

mieszka�ców tych sołectw przywileju korzystania z przejazdów autobusami MPK na 

zasadach ustalonych dla mieszka�ców Rzeszowa”. 

 

Radny Pan Robert Kultys – poprosił o informacj� jakie b�d� koszty MPK w 2006 r. 

w przypadku utrzymania przyznanych ulg dla mieszka�ców Zwi�czycy                         

i Przybyszówki. 

 

Pan Wiesław Pomianek – Dyrektor Miejskiego Przedsi�biorstwa 

Komunikacyjnego w Rzeszowie – poinformował, �e z tytułu wprowadzenia strefy 

miejskiej na obszarze czterech sołectw tj. Słociny, Zał��a, Zwi�czycy i cz��ci 

Przybyszówki, zmniejszenie wpływów ze sprzeda�y biletów wynios� ok. 900 tys. zł 

rocznie. 

 

 Uchwała zmieniaj�ca uchwał� Rady Miasta Rzeszowa w sprawie cen za 

usługi przewozowe �rodkami miejskiej komunikacji zbiorowej została przyj�ta 

10 głosami, przy 8 głosach przeciwnych i 1 wstrzymuj�cym. 
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c.d. pkt. 4 porz�dku obrad. 

Pan Kazimierz Gre� – odczytał Protokół Komisji Skrutacyjnej powołanej do 

przeprowadzenia wyboru Wiceprzewodnicz�cego Rady Miasta Rzeszowa (protokół 

stanowi zał�cznik nr 18 do protokołu). 

 

Pan Waldemar Szumny – Wiceprzewodnicz�cy Rady Miasta – na podstawie 

Protokołu Komisji Skrutacyjnej stwierdził, �e Radna Pani El�bieta Dzier�ak nie 

została wybrana na Wiceprzewodnicz�c� Rady Miasta Rzeszowa. 

 

Ad. .5 

Pani Anna Rai�czuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa –                       

z upowa�nienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia zmiany Nr 5/5/2004 Studium Uwarunkowa� i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa przy ul. Przemysłowej             

w Rzeszowie (projekt uchwały przedstawiony na druku nr XLIX/2/2005 stanowi 

zał�cznik nr 19 do protokołu). 

Nast�pnie przedstawiła uzasadnienie do w/w projektu uchwały (uzasadnienie stanowi 

zał�cznik nr 20 do protokołu). 

 

Pan Robert Kultys – Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Przestrzennej – 

poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

 

Radny Pan Janusz Ramski – stwierdził, �e przyj�cie uchwały usankcjonuje 

istniej�cy stan faktyczny. Obiekt handlowy, wybudowany niezgodnie z prawem, 

funkcjonuje. Poprosił o informacj� w jakim celu został przedło�ony Radzie Miasta  

projekt uchwały w sprawie zmiany w Studium. 

 

Pan Marek Ustrobi�ski – Zast�pca Prezydenta Miasta – poinformował, �e obiekt 

wystawienniczo  –  handlowo  –  magazynowy   przy  ul.  Przemysłowej  funkcjonuje          

w zakresie handlu na powierzchni nie przekraczaj�cej 2 000 m2. Zostało to 

potwierdzone uzyskaniem pozwolenia na u�ytkowanie. Zmiana Studium umo�liwi 

przyst�pienie  do  opracowania  planu  zagospodarowania  przestrzennego, w którym  

 



                                                                                                                             -  22  - 

teren byłby przeznaczony na prowadzenie handlu na powierzchni przekraczaj�cej      

2 000 m2. Z wnioskiem o wprowadzenie zmiany, która umo�liwi rozszerzenie 

zakresu handlu, wyst�piła Rzeszowska Centrala Materiałów Budowlanych. 

 

Radna Pani El�bieta Dzier�ak – zauwa�yła, �e nale�y prawnie uregulowa� spraw� 

funkcjonowania obiektów handlowych o powierzchni przekraczaj�cej 2 000 m2. 

Stwierdziła, �e w Rzeszowie podmioty gospodarcze prowadz� handel niezgodnie       

z obowi�zuj�cymi przepisami, bez wymaganej zgody Rady Miasta. Poinformowała, 

�e grupa Radnych zło�yła wniosek do Prokuratury Okr�gowej o wszcz�cie 

post�powania wyja�niaj�cego w powy�szej sprawie. Zło�one doniesienie zostało 

odrzucone. Zaapelowała do Radnych Miasta o podj�cie działa� maj�cych na celu 

wyegzekwowanie „wła�ciwego stosowania prawa”. 

 

Pan Andrzej Dec – Przewodnicz�cy Rady Miasta – zaproponował przygotowanie 

projektu uchwały zawieraj�cej apel do Parlamentarzystów o podj�cie inicjatywy 

ustawodawczej w sprawie zmiany przepisów prawa w zakresie funkcjonowania 

obiektów wielkopowierzchniowych. Stwierdził, �e „obecnie obowi�zuj�ce przepisy 

prawa s� nieprecyzyjne”. 

 

Radna Pani Maria Korczowska – przypomniała, �e na wniosek Radnego Pana 

Ryszarda Piekło Rada Miasta zleciła Komisji Rewizyjnej przeprowadzenie kontroli     

w zakresie prowadzenia handlu w obiektach o powierzchni przekraczaj�cej                

2 000 m2. Komisja wypracowała stanowisko i zaproponowała wyst�pienie                  

z wnioskiem do Parlamentarzystów z Województwa Podkarpackiego o zmian� 

zapisów ustawy, w szczególno�ci okre�lenie powierzchni handlowej                             

i wystawienniczej. Rada Miasta nie przyj�ła propozycji przedstawionej przez Komisj�. 

 

Radny Pan Ryszard Piekło – stwierdził, �e sposób przeprowadzenia kontroli przez 

Komisj� Rewizyjn� był niewła�ciwy. Stanowisko Komisji wypracowane zostało na 

podstawie  informacji  udzielonych  przez  Wydziały  Urz�du  Miasta.  Nie dokonano  

„sprawdzenia materiałów �ródłowych, brak było opinii np. Powiatowego Inspektoratu 

Nadzoru Budowlanego”. 
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Radny Pan Robert Kultys – stwierdził, �e obecnie obowi�zuj�ce prawo w zakresie 

funkcjonowania sklepów wielkopowierzchniowych, a w szczególno�ci przepisy 

dotycz�ce rozpoczynania działalno�ci, s� mało precyzyjne. Zauwa�ył, �e                   

w Rzeszowie wiele placówek handlowych prowadzi sprzeda� na powierzchni ponad 

2 000 m2 bez wymaganej zgody Rady Miasta. Problem ten nale�y uregulowa� 

poprzez zmian� przepisów ustawowych. W sprawie umo�liwienia Rzeszowskiej 

Centrali Materiałów Budowlanych rozszerzenia działalno�ci, poprzez zmian� planu 

zagospodarowania przestrzennego przypomniał, �e firma wyst�piła do Miasta            

z wnioskiem o wyra�enie stosownej zgody. Spełniła postulat dotycz�cy poszerzenia 

ul. Przemysłowej, zgłaszany na posiedzeniu Komisji. Poinformował, �e Klub Prawa     

i Sprawiedliwo�ci poprze projekt uchwały w sprawie zmiany Studium oraz planu 

zagospodarowania przestrzennego przy ul. Przemysłowej w Rzeszowie. 

 

Radna Pani El�bieta Dzier�ak – poinformowała, �e członkowie Klubu Ligi Polskich 

Rodzin nie wezm� udziału w głosowaniu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany       

Nr 5/5/2004 Studium Uwarunkowa� i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego 

Miasta Rzeszowa przy ul. Przemysłowej w Rzeszowie. Stwierdziła, �e Radni LPR 

„nie b�d� przykłada� r�ki do łamania prawa.” 

 

Radny Pan Janusz Ramski – zgłosił wniosek o zdj�cie z porz�dku obrad projekt 

uchwały i skierowanie do ponownego rozpatrzenia przez Komisj� Gospodarki 

Przestrzennej Rady Miasta Rzeszowa. 

 

 Wniosek zgłoszony przez Radnego Pana Janusz Ramskiego został 

odrzucony 17 głosami, przy 4 głosach przeciwnych i 1 wstrzymuj�cym. 

 

 Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany Nr 5/5/2004 Studium 

Uwarunkowa� i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta 

Rzeszowa przy ul. Przemysłowej w Rzeszowie została przyj�ta jednomy�lnie 

(19 głosów „za”). 

 

Obrady sesji prowadził Pan Andrzej Dec – Przewodnicz�cy Rady Miasta Rzeszowa. 
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Ad. 6. 

Pani Anna Rai�czuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa –                       

z upowa�nienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia zmiany Nr 1/1/2004 Studium Uwarunkowa� i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa w rejonie Hotelu „Rzeszów” 

(projekt uchwały przedstawiony na druku nr XLIX/3/2005 stanowi zał�cznik nr 21 do 

protokołu). 

Nast�pnie przedstawiła uzasadnienia do przedstawionego projektu uchwały 

(uzasadnienie stanowi zał�cznik nr 22 do protokołu). 

 

Pan Robert Kultys – Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Komunalnej – 

poinformował, �e Komisja negatywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  

 

Radny Pan Jacek Kiczek – poinformował, �e członkowie Komisji negatywnie 

zaopiniowali projekt uchwały z uwagi na brak „satysfakcjonuj�cej propozycji odno�nie 

rozwi�za� komunikacyjnych”. Zmian� w Studium nie został obj�ty obszar np. Ronda 

Dmowskiego. Z uwagi na lokalizacj� inwestycji w centrum miasta, konieczne jest 

opracowanie cało�ciowej koncepcji rozwi�za� ruchu samochodowego na tym terenie. 

Zauwa�ył, �e rodzaj inwestycji tj. budowa du�ego centrum handlowo – konferencyjno 

- rozrywkowego spowoduje znaczny wzrost nat��enie ruchu i utrudnienia 

komunikacyjne w rejonie Hotelu „Rzeszów”. Stwierdził, �e niezb�dne jest 

opracowanie koncepcji w zakresie usprawnienia przejazdu samochodów w kierunku 

ul. Wita Stwosza oraz przejazdu przez tory kolejowe. W�tpliwo�ci budzi tak�e 

zasadno�� budowy du�ych obiektów handlowych w centrum miasta. W zwi�zku ze 

zgłaszanymi zastrze�eniami członkowie Komisji oczekuj� od Prezydenta Miasta          

i inwestora przedstawienia planów rozwi�za� komunikacyjnych na terenie przy 

Hotelu „Rzeszów”. Poinformował, �e członkowie Klubu Prawa i Sprawiedliwo�ci b�d� 

głosowa� przeciw przyj�ciu uchwały w sprawie w sprawie uchwalenia zmiany              

Nr 1/1/2004 Studium Uwarunkowa� i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego 

Miasta Rzeszowa w rejonie Hotelu „Rzeszów”. 
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Radny Pan Tomasz Kami�ski – przypomniał, �e Rada Miasta kilkakrotnie 

rozpatrywała projekt uchwały w sprawie zmiany planu zagospodarowania terenu przy 

Hotelu „Rzeszów”. Wszystkie argumenty zostały przedstawione na posiedzeniach 

Komisji. Inwestor przedstawił szczegółowe informacje w zakresie planowanych 

rozwi�za� komunikacyjnych. Stwierdził, �e Rada Miasta powinna przyj�� uchwał�       

i umo�liwi� realizacj� du�ej inwestycji, która b�dzie korzystna dla rozwoju miasta. 

 

Obrady sesji prowadził Pan Waldemar Szumny -  Wiceprzewodnicz�cy Rady Miasta. 

 

Pan Andrzej Dec – Przewodnicz�cy Rady Miasta – zauwa�ył, �e Rada Miasta 

powinna podj�� decyzj� w sprawie zagospodarowania terenu i obiektu Hotelu 

„Rzeszów. Stwierdził, �e od ponad dwóch lat trwaj� prace przygotowawcze. Został 

opracowany projekt budowy du�ego centrum handlowo – konferencyjnego, 

przygotowane zostały plany rozwi�za� komunikacyjnych.  

 

Radny Pan Robert Kultys – poinformował, �e „realizacja inwestycji w rejonie Hotelu 

„Rzeszów” budzi wiele kontrowersji w�ród członków Klubu Prawa i Sprawiedliwo�ci. 

Nie wszyscy zgadzaj� si� z argumentacj�, �e jest to złe miejsce na lokalizacj� 

du�ego centrum handlowego w centrum miasta. Natomiast wszyscy członkowie 

Klubu zgadzaj� si�, �e ten obiekt zlokalizowany b�dzie w miejscu, gdzie wymogi 

komunikacyjne s� bardzo du�e. W zwi�zku z tym rozwi�zania w tym zakresie musz� 

by� odpowiedzialne i przemy�lane. Rondo Dmowskiego jest skrzy�owaniem              

o najwi�kszym nat��eniu ruchu w mie�cie. Z chwil� realizacji inwestycji ruch 

samochodowy wzro�nie. Dlatego te� konieczne jest opracowanie kompleksowego 

planu rozwi�za� komunikacyjnych na etapie opracowywania zmiany Studium”. 

 

Radny Pan Adolf Gubernat  - stwierdził, �e Rada Miasta powinna wyrazi� zgod� na 

realizacj� inwestycji, która przyczyni si� do rozwoju Rzeszowa b�d�cego stolic� 

Województwa Podkarpackiego. Inwestor obiektu handlowego i hotelu jest 

zainteresowany sprawn� komunikacj� umo�liwiaj�c� dogodny dojazd dla klientów 

oraz prawidłow� obsług� obiektów m.in. w zakresie dowozu towarów. Zauwa�ył, �e 

kwestie rozwi�za� komunikacyjnych b�dzie mo�na korygowa� na etapie 

opracowywania planu zagospodarowania terenu przy Hotelu „Rzeszów”. 
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Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany Nr 1/1/2004 Studium 

Uwarunkowa� i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta 

Rzeszowa w rejonie Hotelu „Rzeszów” została odrzucona 13 głosami, przy      

11 głosach przeciwnych. 

 

Ad. 7. 

Pani Anna Rai�czuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa –                      

z upowa�nienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia zmiany Nr 3/3/2004 Studium Uwarunkowa� i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa w rejonie ul. Karowej i Kopisto 

(projekt uchwały przedstawiony na druku nr XLIX/4/2005 stanowi zał�cznik nr 23 do 

protokołu). Nast�pnie przedstawiła uzasadnienie do w/w projektu uchwały 

(uzasadnienie stanowi zał�cznik nr 24 do protokołu). 

 

Pan Robert Kultys – Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Przestrzennej – 

poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

 

Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 

 

       Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany Nr 3/3/2004 Studium Uwarunkowa� 

i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa w rejonie    

ul. Karowej i Kopisto została przyj�ta 19 głosami, bez sprzeciwu, przy                 

4 głosach wstrzymuj�cych. 

 

Ad. 8. 

Pani Anna Rai�czuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa –                      

z upowa�nienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

przyst�pienia do zmiany nr 13/8/2005 Studium Uwarunkowa� i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa przy ul. Lubelskiej                   

w Rzeszowie (projekt uchwały przedstawiony na druku nr XLIX/5/2005 stanowi 

zał�cznik nr 25 do protokołu). Nast�pnie przedstawiła uzasadnienie do w/w projektu 

uchwały (uzasadnienie stanowi zał�cznik nr 26 do protokołu). 
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Pan Robert Kultys – Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Przestrzennej – 

poinformował, �e Komisja warunkowo pozytywnie zaopiniowała przedstawiony 

projekt uchwały wnosz�c o przedstawienie wst�pnych rozwi�za� architektonicznych 

planowanej inwestycji. 

 

Pani Anna Rai�czuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – 

poinformowała, �e „działania dotycz�ce zmiany Studium s� wyprzedzaj�ce. Ze 

Studium nie mo�na wprost wyprowadza� ani praw ani obowi�zków dla inwestorów. 

Jest to jedynie sygnał dla inwestorów, �e rozszerzony zostaje zakres 

zagospodarowania terenu. Nie ma obecnie szczegółowych rozwi�za� na etapie 

planu. Z kierunków rozwoju komunikacji, uchwalonych w Studium,  wynika szereg 

propozycji, które b�d� podlega� dyskusji w trakcie realizacji inwestycji. Ich wykonanie 

w znaczny sposób usprawniłoby komunikacj� w Rzeszowie”. 

 

Radny Pan Janusz Ramski – poprosił o informacj� jaki teren, obj�ty planem, 

przeznaczony jest na usługi i handel komercyjny. 

 

Pani Anna Rai�czuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – 

poinformowała, �e obszar o powierzchni 59 ha w wi�kszo�ci przeznaczony jest          

w Studium jako teren zielony oraz zabudowy mieszkaniowej wielorodzinnej i usług.  

Tereny o powierzchni ok. 20 ha, ł�cznie z zieleni�,  poło�one wzdłu� ul. Lubelskiej      

i projektowanej ul. Północnej proponuje si� przeznaczy� na realizacj� usług 

komercyjnych. 

 

Radny Pan Janusz Ramski – poinformował, �e Komisja wyst�piła z propozycj� do 

Prezydenta Miasta o zaproszenie na posiedzenie inwestora, który przedstawiłby 

swoje zamierzenia inwestycyjne. Stwierdził, �e nale�y bardzo szczegółowo zapozna� 

si� m.in. z planami architektonicznymi, z uwagi na du�y obszar obj�ty zmian� 

Studium. Propozycja Komisji nie została uwzgl�dniona przez Prezydenta. 

 

Pan Marek Ustrobi�ski – Zast�pca Prezydenta Miasta – poinformował, �e teren – 

zgodnie  z  planem  zagospodarowania  –  przeznaczony  jest  pod usługi komercyjne        
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z zastrze�eniem, �e nie mog� powstawa� obiekty handlowe o powierzchni powy�ej   

2 000 m2. Kilku inwestorów jest zainteresowanych realizacj� inwestycji na tym 

terenie. 

 

Radny Pan Konrad Fijołek – stwierdził, �e jest przeciwny zapraszaniu 

ewentualnych inwestorów na posiedzenia Komisji. Zauwa�ył, �e zaproponowany tryb 

zmiany zagospodarowania w zakresie przeznaczania terenów pod budow� obiektów 

wielkopowierzchniowych jest prawidłowy. W pierwszej kolejno�ci nale�y opracowa� 

zmian� Studium i w konsekwencji plan zagospodarowania, wskazuj�c tereny 

przeznaczone pod usługi komercyjne, w tym obiekty o powierzchni handlowej 

powy�ej 2 000 m2. Nast�pny etap dotyczyłby skierowania oferty do potencjalnych 

inwestorów. 

 

Radny Pan Robert Kultys – zauwa�ył, �e zaproponowany tryb opracowywania 

zmiany Studium i planów zagospodarowania przestrzennego „niesie pewne 

niebezpiecze�stwo. W przypadku du�ych terenów obj�tych wskazaniem planu nie 

byłoby ch�tnych inwestorów do realizacji swoich zamierze�, zgodnie ze wskazaniami 

i warunkami zapisanymi w planie.” Zgłosił wniosek o zdj�cie z porz�dku obrad 

projektu uchwały i skierowanie do Komisji Gospodarki Przestrzennej  celem 

zaprezentowania przez ewentualnego inwestora propozycji zagospodarowania 

terenu i rozwi�za� architektonicznych. 

 

        Wniosek dotycz�cy zdj�cia z porz�dku obrad i skierowania projektu 

uchwały do Komisji Gospodarki Przestrzennej został przyj�ty 12 głosami, przy 

11 głosach przeciwnych i 1 wstrzymuj�cym. 

 

Ad. 13. 

Pani Renata �ukowska – Dyrektor Wydziału Zdrowia – z upowa�nienia 

Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie programu współpracy 

Miasta Rzeszowa na 2006 rok z organizacjami pozarz�dowymi oraz podmiotami,       

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalno�ci 

po�ytku  publicznego  i o wolontariacie  (projekt  uchwały  przedstawiony na  druku nr  
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XLIX/8/2005 stanowi zał�cznik nr 27 do protokołu). Odczytała uzasadnienie do w/w 

projektu uchwały (uzasadnienie stanowi zał�cznik nr 28 do protokołu). 

 

Ad. 14. 

Pan Stanisław Sienko – Dyrektor Wydziału Edukacji – z upowa�nienia 

Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania numerów 

porz�dkowych placówkom o�wiatowym w Rzeszowie (projekt uchwały przedstawiony 

na druku nr XLIX/10/2005 stanowi zał�cznik nr 29 do protokołu). 

Poinformował, �e w zwi�zku z wł�czeniem z dniem 1 stycznia 2006 r. cz��ci terenów 

z gminy Krasne tj. Słociny i Zał��a do obszaru miasta Rzeszowa, zachodzi 

konieczno�� nadania numerów porz�dkowych szkołom podstawowym i gimnazjum, 

maj�cych swoje siedziby na tych terenach. 

 

Pan Adolf Gubernat – Przewodnicz�cy Komisji Edukacji – poinformował, �e 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

 

Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 

 

       Uchwała w sprawie nadania numerów porz�dkowych placówkom 

o�wiatowym w Rzeszowie została przyj�ta jednomy�lnie (16 głosów „za”). 

 

Ad. 15. 

Pan Ryszard Winiarski – przedstawił sprawozdanie z prac Prezydenta i Zast�pców 

Prezydenta Miasta Rzeszowa za okres od 14 do 29 grudnia 2005 r.  (sprawozdanie 

stanowi zał�cznik nr 30 do protokołu). 

 

Ad. 16.  

Na XLIX sesji Rady Miasta Rzeszowa zostały zło�one nast�puj�ce interpelacje, 

wnioski i zapytania: 

Wniosek Nr XLIX/1/2005: „Wnioskuj� o zorganizowanie, spowodowanie mo�liwo�ci 

wywozu odpadów wielkogabarytowych (lodówki, pralki, gruz, meble itd.) z naszych 

osiedli mieszkaniowych przynajmniej kilka razy w roku”. 

Autor: Radny Miasta Rzeszowa Marek Str�czek. 
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INTERPELACJA Nr XLIX/2/2005: „Wyst�puj�ce opó�nienia (przekładane terminy)  

w zakresie remontu Domu Kultury na o�. Staromie�cie uzasadniała na sesji Rady     

w dniu 29 grudnia 2005 r. Pan radny R. Piekło. 

       Budynek ulega gwałtownej degradacji, �e brak jest jakiejkolwiek opieki tego 

obiektu i otoczenia. 

       Prosz� o przedło�enie dokładnej informacji, z uwzgl�dnieniem dat, kto był 

kolejno dysponentem tego budynku w okresie od 1990 – 2005 r. 

       Równocze�nie prosz� o wskazanie kto w tym okresie ponosił nakłady na cele 

inwestycyjno – remontowe oraz na bie��ce utrzymanie tego budynku. 

       Informacja ta b�dzie potrzebna dla klubu radnych SLD.” 

Autor: Radny Miasta Rzeszowa Piotr Rybka. 

 

WNIOSEK Nr XLIX/3/2005: „Zwracam si� z pro�b� o umieszczenie w porz�dku 

obrad najbli�szej sesji Rady Miasta Rzeszowa projektu uchwały w sprawie 

przyst�pienia do zmiany granic miasta /projekt w zał�czeniu/. 

Autor: Radny Miasta Rzeszowa Jacek Kiczek. 

 

INTERPELACJA Nr XLIX/4/2005: „Zwracam si� z pro�b� o przygotowanie projektu 

uchwały w sprawie zasad i trybu nadawania i zmiany nazw ulic, placów i osiedli na 

terenie miasta Rzeszowa, zgodnie z obowi�zuj�cymi przepisami.” 

Autor: Radny Miasta Rzeszowa Zdzisław Dara�. 

 

Ad. 17. 

Radny Pan Jacek Kiczek – poprosił o interwencj� w sprawie poprawy warunków 

mieszkaniowych rodziny sprowadzonej do Rzeszowa w ramach repatriacji. W lokalu 

panuje wilgo�, na �cianach jest grzyb. Brak jest centralnego ogrzewania, w zwi�zku   

z czym temperatura w mieszkaniu jest niska. 
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Pan Krzysztof Kadłuczko – Sekretarz Miasta – poinformował, �e 23 grudnia br. 

delegacja miasta odwiedziła rodzin�, która przybyła do Rzeszowa z Kazachstanu. 

Podczas spotkania nie zgłaszano �adnych uwag odno�nie warunków 

mieszkaniowych. Zobowi�zał si�, �e zostan� sprawdzone warunki mieszkaniowe       

i podj�te działania zabezpieczaj�ce potrzeby tej rodziny. 

 

Pan Waldemar Szumny – Wiceprzewodnicz�cy Rady Miasta – poinformował, �e 

10 stycznia 2005 r. o godz. 17,00 odb�dzie si� sesja Rady Miasta, na której nowi 

radni zło�� �lubowanie oraz zostan� przyj�te uchwały w sprawie zmian w składach 

stałych Komisji. 

 

Pan Waldemar Ostrowski – Przewodnicz�cy Komisji Ekonomiczno – 

Bud�etowej – poinformował, �e w dniu 9 stycznia 2005 r. o godz. 15,00 odb�dzie si� 

posiedzenie Komisji. Temat obrad b�dzie omówienie projektu bud�etu Miasta 

Rzeszowa na 2006 rok. 

 

Pan Waldemar Szumny – Wiceprzewodnicz�cy Rady Miasta – w zwi�zku                

z wyczerpaniem porz�dku obrad dokonał zamkni�cia XLIX sesji Rady Miasta 

Rzeszowa. 

 

Obrady trwały od godz. 8.00 do 14.25. 

Na tym protokół zako�czono. 

 

Protokołowała                                                                       Przewodnicz�cy 
 
Anna Blicharska                                                             Rady Miasta Rzeszowa 
                                                   
                                                                                               Andrzej Dec 
 
Sprawdził: 
               Dyrektor 
Biura Rady Miasta Rzeszowa 
 
        Mirosław Kubiak 
 
  


